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  לכבוד

  העורכים והתחקירנים, צוות המפיקים

  של התכנית בנוגע ללב 

  של דנה וייס

  

  ,שלום רב

  

  ששודרה" בנוגע ללב"אנו מבקשים להגיב בשם האיגוד הקרדיולוגי בישראל על החלק הראשון של התכנית 

  .29.5.07 - ב

שתרם משדר זה להעלאת מודעות דנה וייס ואתכם על התרומה החשובה מאד ' ראשית אנו מבקשים לברך את הגב

אין לנו ספק שמידע כזה הוא חיוני על מנת להפחית את התחלואה . הציבור למחלות לב בכלל ולמניעתן בפרט

  . ברכותינו–והתמותה ממחלות לב ועל כך 

  

עם זאת אנו מבקשים למחות ולהסתייג נמרצות מהדרך שבחרתם לבדוק את הגישה האבחנתית של כמה מעמיתינו 

  :הנודע להחלטה על הצורך בצינתור וזאת משני טעמיםבכל 

  

. הציבור הקרדיולוגי בארץ הוא ציבור של אנשים ישרים העושים מלאכתם נאמנה למיטב שיקול דעתם .1
אנו רואים בחומרה את העובדה שכתב מטעמכם . עבודת הרופא מבוססת כל כולה על אמון בינו לבין החולה

לו רציתם לדעת מהי . הם מצג שווא וצילם אותם במצלמה נסתרתהציג בפני, נשלח לשלושה מעמיתינו

היה עליכם לפנות , הגישה האבחנתית של קרדיולוג זה או אחר לבעיה מהסוג שכתבכם התיימר להציג

אנו נוהגים בצבור שלנו ביושר ובהגינות ומוחים . אליהם בשאלה גלויה כיצד יש לנהוג במקרה מעין זה

 . שרה זובכל תוקף על התנהגות לא י
  

אדום ומהדהד לקרדיולוגים שהיפנו " נכשל"בכתבה שהעליתם מצאתם לנכון לתת ציון : לגופו של ענין .2

על מה היא ? מי שמכם לקבוע קביעה כזו. חולים לצינתור מבלי לבצע קודם לכן בדיקות מקדימות

ה לצינתור מבלי אנו מבקשים לומר כי הפניה ישירה של חולים מסויימים הסובלים מתעוקת חז? מבוססת

. ומומחים רבים אף סבורים שהיא העדיפה, לבצע קודם בדיקות מאמץ היא דרך רפואית מקובלת לחלוטין

קובע כי הפניה ישירה של ,  זה ממש בשנה שעברהיןמסמך עמדה של האיגוד הקרדיולוגי שפורסם בעני

ההנחיות של האיגודים גם מסמך . חולים עם תעוקת חזה לצינתור היא נוהג מקובל וסביר לחלוטין

מדובר בנושא שהוא אמנם שנוי במחלוקת אך חלק גדול . הקרדיולוגיים האמריקאיים אומר בדיוק כך

לפיכך אנו מוחים בתוקף על . מהמומחים בתחום סבורים שהפניה ישירה לצינתור רצויה ואף עדיפה

ובנוסף שתשדרו תגובתנו , זהשהוענקה לעמיתינו שנהגו כך ומצפים שתחזרו בכם מביטוי " נכשל"החותמת 

 . זו בחלקה השני של התכנית שתעלה על המרקע ביום שלישי הקרוב
  

  .בתקווה לשיתוף פעולה פורה והגון בעתיד

  

  ,בברכה

  

  דורון זגר' בזיל לואיס                                                                                  פרופ' פרופ

ל                                                                     "א                                                                                                   מזכ       נשי

 
                        

          

 
 

             
             
      


	של דנה וייס



